
Protokoll från styrelsemöte i Söderbärke kyrkbåtsförening 2021-06-08 

Närvarande: Nils-Olov Olsson, Charlotta Wähner, Lars Annerman, Emma 

Eriksdotter, Shella Guertse, Sören Karlen, Maja Eriksdotter, Anders Söderblom, 

Suzanne Zetterström Janers, Ulf Hugó 

Mötets öppnande                                                                                               

Ordförande förklarar mötet öppnat 

Dagordning                                                                                                           

Godkändes 

Föregående protokoll                                                                                                   

Lades till handlingarna. 

Ekonomi                                                                                                             

Kassören kunde inte medverka på dagens möte. 

Marknadsföring, sponsring och samarbete med andra 

Lars Annerman lämnade en rapport från Söderbärke aktivitetsförening.  

Kyrkbåtsföreningens styrelsemedlemmar får fortsättningsvis aktivitetsgruppens 

protokoll. 

 

Aktiviteter  

          -   Kultur 

               14/8 Brudparsrodd bokad. Paret önskar sig till Wanbo 

                Frågan om rodd i Malingsbosjön behöver utredas vidare. 

                En provrodd med all den arbetsinsats som behövs planeras till 

                 augusti eller september.  Datum sätts på nästa styrelsemöte. 

                 Vad är skäligt pris för brudparsrodd? Lars får uppdraget att se över  

                 Prissättningen. 

- Motionsrodd  

Startar förhoppningsvis upp den 4/7 
 

- Uthyrning 
Årskurs nio i Kyrkskolan fick ro den 7/6. Ett tack till Emma och 

Tommy, Anders, Ulf och Kent som ställde upp. 
Emma och Tommy gör en utvärdering och ett förslag att ge till skolan 

inför kommande bokningar. Hur kan föreningen erbjuda en 



roddupplevelse som är ok och rolig för skolbarnen och som ger 

föreningen fördelar? Föreningen önskar att intresset för kyrkbåtsrodd 
ska väckas. 

 
- Underhåll 

Båtarna är i gott skick. Wallmarkarn har tätas. Lite underhåll kring 

brygga och båthus kvarstår. 

Flytvästarna behöver tvättas. Västarna delas upp mellan styrelsens 

medlemmar.   

Nya flytvästar och galgar behöver inskaffas. Emma fick uppdraget att 

välja flytvästar. 

Föreningen kan söka bidrag för flytvästarna i aktivitetsgruppen. 

 

Ett förslag på att starta en smsgrupp. Då kan ett sms gå ut till dem som 

är med i smsgruppen om arbetsdagar och uppgifter som behöver göras. 

Det spar tid.  

 

-Speciella projekt 

Träningsbåt, lilla roddbåten 

Emma och Maja fick uppdraget att söka efter prisförslag på båt. 

 

Årsmötet 

28/6 kl 19 (se inbjudan) i parken 

Anmälan före 24 juni till Kerstin Ernebrink tfn 073-808 48 66 eller 

mejl: ernebrink@gtdata.nu 

 

Efter årsmötet hålls ett kort konstituerande styreslemöte- 

 

Nästa möte 

Planeras till den 18/8 kl 18  

Mötet avslutas                                                                                                 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

Vid pennan:                                                         Justeras 

Charlotta Wähner                                                  Nils-Olov Olsson 

 


